

少年警訊創新科技大賽2023-24

JPC Innovation and Technology Competition 2023-24

報名表格 Application Form

每名參加者須獨立填寫一份報名表格。

Each participant must complete an enrolment form separately.

參賽形式 (只限選擇其中一款參賽形式，請在適當方格內加上✓號)

Enrolment Format (Please choose one of the following and put a ✓ where appropriate)

- 以個人身份參賽
Individuals
- 以組隊方式報名參與 (每隊最多五名隊員，並只適用於高小組、初中組及高中組)
Team Enrolment (not more than 5 members each, only applicable to Senior Primary School Category, Junior Secondary School Category and Senior Secondary School Category)

➤ 須集齊各隊員的報名表格並一併遞交申請。

The enrolment form of each team member must be collected and submitted together.

參賽組別 (請在適當方格內加上✓號)

Enrolment category (Please put a ✓ where appropriate)

- | | |
|--|--|
| <input type="checkbox"/> 初小組 (小一至小三)
Junior Primary School Category
(Primary One to Primary Three) | <input type="checkbox"/> 初中組 (中一至中三)
Junior Secondary School Category
(Secondary One to Secondary Three) |
| <input type="checkbox"/> 高小組 (小四至小六)
Senior Primary School Category
(Primary Four to Primary Six) | <input type="checkbox"/> 高中組 (中四至中六)
Senior Secondary School Category
(Secondary Four to Secondary Six) |

參加者資料

Particulars of the Participant

姓名：(中文) _____ (英文) _____ 性別： _____ 班別： _____
Name: (Chinese) _____ (English) _____ Sex: _____ Class: _____
出生日期： _____ 身份證號碼： _____
Date of Birth: _____ HKID number: _____
電話： _____ 電郵： _____
Contact Number: _____ Email: _____
就讀學校名稱： _____ 地區： _____
School Name: _____ District: _____
少訊會員編號 (如有)： _____
JPC Membership Number (If any): _____

其他隊員資料 (組隊方式報名必須填寫，初小組不適用)

Particulars of Other Teammates (Team Enrolment's participants must complete the following.

Not applicable to Junior Primary School Category)

1. 中文姓名 _____ English Name _____
電郵地址 (Email Address) _____
電話 (Contact Number) _____
2. 中文姓名 _____ English Name _____
電郵地址 (Email Address) _____
電話 (Contact Number) _____
3. 中文姓名 _____ English Name _____
電郵地址 (Email Address) _____
電話 (Contact Number) _____
4. 中文姓名 _____ English Name _____
電郵地址 (Email Address) _____
電話 (Contact Number) _____

家長或監護人資料

Particulars of the Parent or Guardian

家長或監護人姓名：

Name of the Parent or Guardian: _____

電話：

常用電郵地址：

Contact Number: _____ Email Address: _____

本人作出聲明同意參加者參與「少年警訊創新科技大賽 2023-24」。

I declare that I have given consent for the participant to take part in the 'JPC Innovation and Technology Competition 2023-24'.

家長或監護人（簽署）

（日期）：

Parent or Guardian (Signature) _____

(Date): _____

負責或指導老師資料（如有，請填寫以下項目）

Particulars of the Teacher in-charge / Coaching Teacher (If any, please complete the following.)

學校名稱：

Name of the School: _____

老師姓名：

Name of the Teacher: _____

電話：

Contact Number: _____

常用電郵地址：

Email Address: _____

遞交方法

Ways of Submission

1. 郵寄（地址：香港郵政總局郵箱 28247 號，並以郵戳日期為準）；
Posted (to G.P.O Box No. 28247, date of postmark no later than the deadline) ;
2. 於辦公時間內親身遞交至「少年警訊創新科技大賽 2023-24」作品收集箱（地址：香港灣仔軍器廠街一號警察總部警政大樓一樓接待處旁）；
Dropped off in person during office hours in the collection box (at the reception on 1/F, Arsenal House, Police Headquarters, 1 Arsenal Street, Wan Chai, Hong Kong); or
3. 親身遞交至各區警署（請註明警民關係組收）；或
Dropped off in person at police stations in various districts (addressed to Police Community Relations Office) ; or
4. 以團體方式報名（經學校或機構收集，一併遞交報名表格）：
參加者無須網上報名而直接把已填妥的報名表格，遞交予學校或機構的代表（如有），由該代表代為遞交報名表格。
Group Enrolment and Submission (collected by and submitted via schools or organizations) :
Participants can complete the enrolment form (online enrolment is not required), and pass to the representatives of the schools or organizations directly. Then the representatives will submit the enrolment forms on their behalf.

個人資料收集聲明

Personal Information Collection Statement

個人資料乃由參加者自願提供，有關資料只會用作參與「少年警訊創新科技大賽 2023-24」有關活動之用。在活動期間將有拍攝或錄影；有關相片或影片將用作宣傳、檢討或訓練之用。資料只會供處理申請的人員參閱，作為審批、聯絡及相關用途。除非特別註明，少年警訊將保留參加者資料作為大賽相關的紀錄之用，否則所有參加者資料將於大賽完結後 1 年內銷毀。參加者如需查閱或修改所提供的個人資料，可以書信方式向少年警訊職員查詢。 Personal information, which is provided by participants voluntarily, will be used solely for activities related to the 'JPC Innovation and Technology Competition 2023-24'. Access to the information will be restricted to the staff processing the applications for vetting, contact and other relevant purposes. Unless it is specified, particulars of the participants will be kept by the JPC as records of the competition and all such information will be destroyed within one year after the conclusion of the Competition. Participants may write to the JPC staff for enquiries concerning access to or amendment of the personal information provided.

參加者簽署：

Signature of the Participant: _____

